



ECOFIT & ETRI<sup>®</sup> PRODUCTS

ZI Sud / Rue Marc Seguin  
BP 60008  
F- 41101 VENDOME Cedex  
Tel : 02 54 23 14 54  
Fax : 02 54 72 22 73

## REACH Limited Declaration FORM

Company name : ECOFIT  
REACH / compliance contact : JB ANGINOT  
Title : General manager  
Email address : [jb.anginot@ecofit.com](mailto:jb.anginot@ecofit.com)  
Phone number : +33 (0)2 54 23 14 54

Nous déclarons avoir analysé et pris en compte la dernière liste candidate des substances soumises à autorisation telle que mise à jour sur le site [www.echa.europa.eu](http://www.echa.europa.eu) en date du 7 juillet 2017

Ainsi, selon l'article 33 de la réglementation REACH, et à notre meilleure connaissance, nous pouvons déclarer que les produits que nous fabriquons et vendons sont conformes à la réglementation sur les substances listées dans les annexes XIV (autorisation) et XVII (restriction) de REACH.

En tant que Distributeur / Producteur d'Articles / Utilisateur en aval, notre entreprise n'a pas d'obligation d'enregistrement des substances. Cependant, nous nous assurons que nos fournisseurs ont ou auront préenregistré / enregistré les substances pour lesquelles REACH est applicable.

*We declare that we have analyzed and taken into account the last updated SVHC candidate list of the chemical substances as published on website [www.echa.europa.eu](http://www.echa.europa.eu) on 07/07/2017.*

*According to the article 33 of the REACH rule, and to the best of our knowledge, we can declare that the articles we provide are compliant to the regulation on substances listed in Annex XIV (authorization) and XVII (restriction) of REACH. As Distributor / Articles Producer / Downstream User, there is no obligation of our company to register/pre-register anything.*

*However, we will ensure our upstream suppliers will pre-register/register for which REACH registration requirements are applicable except where considered already registered under the regulation.*

Vendôme, le 28 / 07 / 2017

Jean-Baptiste ANGINOT

Directeur Général

RC Blois B 308 172 147 000 32  
SA au capital de 1 541 680€ -

N° TVA/CEE FR 44 308 172 147